
 

 

               

 

Interpellation till hälso- o sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée 

 

Vårdcentralen Smålandshälsan i Ljungby har i flera år utretts av 

Arbetsmiljöverket på grund av brister i arbetsmiljön och med arbetsmiljöarbetet, 

och det finns beslut om att vite kan utdömas. I media har också framkommit 

information om att patientsäkerheten och sekretessen är hotad. 

 

Mina frågor är: 

Vad kan regionen göra för att säkerställa att företaget har rutiner som följs 

avseende patientsäkerhet och sekretess? 

Vilka möjligheter har regionen att avbryta avtalet med företaget?  

 

Ljungby den 17 maj 2021 

 

Kerstin Wiréhn 

Vänsterpartiet 

  


